
Motion 2: Extraintäkter 

För några år sedan sålde klubben "kryddpaket", främst tänkt till grillentusiaster (och vem är 
inte det egentligen?). Enligt uppgift sålde detta som smör och genererade ett välkommet 
tillskott till klubbkassan. Jag har dock inte fått någon förklaring till varför vi inte fortsatte 
med detta koncept? Är det värt att fråga medlemmarna om det är något vi ska göra igen? 

 

Stefan Lindquist 

 

Styrelsen motivation: 

När styrelsen har undersökt dessa möjligheter med försäljning har intresset varit 

väldigt svalt. Habo PK har idag än förhållandevis god ekonomi. Men vill någon ta 

den bollen har styrelsen inga invändningar mot det. 

 

Styrelsen yrkar: avslag 

 


